' [Declarant Joseph Gregory Hallett of IP22 4LB, South Norfolk, United Kingdom
declares King George V illegitimate

C

to the Respondents and their Private Secretaries (unnamed), being

Her Majesty The Queen a.k.a. Queen Elizabeth I1, Elizabeth Alexandra Mary Mountbatten,
Elizabeth Alexandra Mary Battenberg, Elizabeth Alexandra Mary Windsor, Madam,
Buckingham Palace, London SW1A 1AA, United Kingdom

Prince Philip, Duke of Edinburgh, Philip Mountbatten, KG, and Princess Anne, KG, and
Prince Andrew, Duke of York, KG, and Prince Edward, Earl of Wessex, KG, and Princess
Beatrice of York, and Princess Eugenie of York, Buckingham Palace, London SW1A 1AA

Prince Charles, Prince of Wales, Duke of Cornwall, KG, and Camilla, Duchess of
Cornwall, Duchess of Rothesay, GCVO, and Prince William, Duke of Cambridge, KG,
and Catherine, Duchess of Cambridge, GCVO, and Prince Henry, Duke of Sussex, KCVO
ADC, and Meghan, Duchess of Sussex, Kensington Palace, London W8 4PU, and or
Clarence House, London SW1A 1BA

Prince Edward, Earl of Wessex, KG, and Sophie, Countess of Wessex, GCVO, Bagshot
Park, Bagshot, Surrey GU19 5PL

Prince Richard, Duke of Gloucester, KG, Kensington Palace, London W8 4PU

Prince Edward, Duke of Kent, KG, and Katharine, Duchess of Kent, St. James’s Palace,
London SW1A 1BQ, and or Wren House, Palace Green, London W8 4PY

Prime Minister of the United Kingdom, Alexander Boris de Pfeffel Johnson, 10 Downing
Street, City of Westminster, London SW1, United Kingdom

Commonwealth of Nations Chair-in-Office Boris Johnson, Commonwealth Secretary-General
Patricia Scotland, Head of the Commonwealth Secretariat, Commonwealth of Nations,
and Heads of Government, and Director-General of the Commonwealth Foundation,
Dr Anne Therese Gallagher AO. Marlborough House, Pall Mall, London, SW1Y SHY

Commonwealth of Learning President and Chief Executive Officer Professor Asha Kanwar,
Suite 1200, 1055 West Hastings Street, Vancouver, British Columbia V6E 2E9, Canada

President of the United States Donald John Trump, The White House, 1600 Pennsylvania
Avenue NW, Washington, DC 20500, United States

President of Russia Vladimir Putin, Grand Kremlin Palace, Moscow, Russia,
Bosnpmoi Kpemnésckuit nBoperr; Bolshoy Kremlyovskiy Dvorets, Moskva.

Notice to Agent is Notice to Principal.
Notice to Principal is Notice to Agent.
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Joseph Gregory Hallett declares King George V illegitimut

Statement of Clalm In support of Joseph Gregory Hallett
dechnres King George V illegitimate

Joseph Gregory Hallett declares that King Cleorge V of the United Kingdom was illegitimate.
His natural biological futher wis not Edward VI, but Tsar Alexander 111

The title in question v King of the United Kingdom and the British Dominions, and
Emperor of India, abbreviated to King of the United Kingdom.

King George V of the United Kingdom and the British Dominions was born George Frederick
Frnest Albert (3 June 1865 20 January 1936). His parents were purportedly Bertie,
Prince of Wales (9 November 1841-6 May 1910) who became King Edward VII of the
United Kingdom (R, 22 January 1901-6 May 1910) and Alexandra, Princess of Wales
(née Denmark) who became Queen consort of the United Kingdom.

. ?;:‘j‘wﬂ

However, the siring father of King George V on 29 September 1864 was actually Tsesarevich
‘Sasha’ Alexander (1845-94) who then killed his elder brother Grand Duke Nicholas
‘Nixa' and married his fiancée widow to become and Tsar Alexander IIT (R. 1881-94).

Gieorge V erronously ruled the United Kingdom from 6 May 1910 to 20 January 1936,
when he was put to death early, to make the respectable papers on time.

See Addendum One: The Illegitimate Conception of King George V of the United Kingdom
& The Russo-Danish takeover of the British Monarchy, pages 1-24. ( <

Fhis fen mintter of groat importance and unusual controversy, an event of considerable | ,
pubilie concern, involving Letters Patent, requiring immense investigatory powers, involving a '
defined fnnue 10 Monarchy, which should involve a formal public inquiry into the Head

of State — usunlly the Sovereign — an to their Warranted terms of engagement, being a
Patently Ambiguous connivance, fraud and forgery,

“Challenges to the authority .. while not commonplace, are not unknown. ‘If a person
acts in an office in which the person is not entitled to aet, the court may grant an injunction
restraining the person from acting in that office, and declare the office to be vacant’.™

Queen Elizabeth I1 has the knowledge to understand the consequential facts presented here
s it are real, verifiable, and verified, with the declaration that she has abrogated her contract
S \ terms with the Laws, Rules, Codes and Duties of any legitimate Crown Authority, and by
\\\\\\\ PR this document is recognised as abdicated void ab Initio, as though she was never Crowned,
never wore the Crown, never sat over the Coronation Stone, and was never Queen, never
Royal, never the granddaughter of a legitimate King Geroge V, never the daughter of George,
Duke of York, never the daughter of King George VI of the United Kingdom, and never
had any right to claim the Throne and or Crown of the United Kingdom of Great |
Britain and Northern Ireland, nor of the United Kingdom of Great Britain
and All Ireland, and by the Standing invested in the declarant Joseph
Gregory Hallett, Queen Elizabeth II is once again struck with a Black .
Wand, and her Royal Style and Titles are rendered null and void.

o)

" Queensland Consolidated Acts, JUDICIAL REVIEW ACT 1991 - SECT 42, paraphrased.
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COMMON LAWCOURTS
GREAT BRITAI

Joseph Gregory Hallett declares King George V illeto&;m:a‘e]g I 5030
17 NOV 201
Affidavit in support of Joseph Gregory Hallett
declares King George V illegitimate

Declarant Joseph Gregory Hallett on his Oath and Commercial Oath, proceeding in
good faith, being of sound mind and body, states: the facts in the Statement of Claim
and Addendum One are true, correct and complete and not misleading to the best of
Declarant’s private firsthand knowledge and understanding, under penalty of International
Commercial Law.

The foundation of law and commerce exists in telling the whole truth as fully as possible.
Truth is a valid statement of reality and is sovereign in commerce. The Courts cannot deny
what has taken place, nor what is real.

For the Courts to entrap a case into their system, void accessible remedies, turn a dispute
into a controversy without end. refuse to keep an accurate Record such that the Court
Record is unrecognisable from the material case, refuse to hear a case inside or outside the
Court, and / or the Court has done its best to “lett” or ‘condemn’ the case, then the Court
has committed fraud and is no longer acting as a Court.

A Nation without a Court is not a Nation: a Nation without a viable Court is not a viable
Nation, but is only the notion of a Nation, wherein all parties in Power are merely crisis
actors working for Silent Weapons for Quiet Wars. Therein only the fraud is sacred.

An Affidavit is the Judgment in Commerce, to be acted upon unless rebutted. Rebuttal can
only be done by Counter-Affidavit, or Jury. A Judge, or person, cannot impair or expunge
an Affidavit, nor its commercial process. An Affidavit can be a Public Notice to all parties.

[f the remedy of due process of law is subverted, or does not exist. then one may create the'\
remedy and endow it with the credibility of their Affidavit, as The Civil Procedure Rules. ;

Practise Management and The Law Society Gazette demand. If the Courts fail, The Law
Society Gazette demands the declarant publish the material.

Joseph Gregory Hallett solemnly and sincerely declares that all of his statements. claims
and information herein, the Statement of Claim, Affidavit and Addendum, are true, correct
and worthy to the best of his knowledge, based upon evidence gathered, research done, and
conversations with Royalty confirming King George V of the United Kingdom was born
illegitimate as illustrated in Addendum One, The Illegitimate Conception of King George V
of the United Kingdom & The Russo-Danish takeover of the British Monarchy.

Under the Statutory Declarations Act 1835, challenges are required to be made point by
point within seven (7) days from Notic

loseph Gregory Hallett

— ] )
Declared at (l/ WS/ on thin 'l /H‘u-, (e ‘/4(&‘" day ol “()Du\lﬂ',/ 2019
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Notice to Principal is Notlee 1o Apent
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Joseph Gregory Hallett declares King George V illegitimate

Witnesses
Today I visted the man properly identified and known to me to be Joseph Gregory Hallett,

He presented Joseph Gregory Hallett declares King George V illegitimate, the Statement
of Claim, Affidavit, and one Addendum.

The document has been bound, stamped, embossed, and sealed. I, the undersigned

witnessed Joseph Gregory Hallett autograph and sign the document in my presence.

COMMON LAW COURTS
GREAT BRITAIN
OTH /19 1 50308,

N 414

The
Mis-Conception
of
King George V
. » . and others

mothers who are sisters (Princess Dagmar and Alexandra, PoW) and this
became the official excuse for their likeness, but in the reality of conceptions,
they had the same father — Tsar ‘Sasha’ Alexander Il — making them brothers
who were cousins. Here’s how the wrong side of the sheets were ruffled . . .

The Illegitimate Conception of King George V of the United Kingdom
& The Russo-Danish takeover of the British Monarchy k
\
Alexandra, Princess of Wales (1844—1925) was from Denmark. She hated the Germans
and everything about them, including her mother-in-law, Queen Victoria, whose mother,
Princess Victoire Louise was German.

Princess Alexandra passed this hatred of Germans onto her firstborn son, Prince Eddy
(1864—1892/1933+). .He officially died in 1892, but was still alive in 1933.

Tsar Nicholas II of Russia (R. 1894—-1917) and King George V of the UK (R. 1910-36)
had mothers who were sisters — Princess Dagmar of Denmark & Russia, and Alexandra,
Princess of Wales. This became the official excuse for their likeness, but in the reality
of conceptions, Tsar Nicholas II (Russia) and King George V (UK) had the same father —
Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander (1845-94) who became Tsar Alexander 111 (R. 1881-94).

After giving birth to the “backward” Prince Eddy two months premature on 8 January
1864, hating the Germans, hating and avoiding her husband Bertie, Prince of Wales as
sperm provider, Alexandra, Princess of Wales purposefully sabotaged the British Throne
by conceiving her second child with Tsesarevich Alexander ‘Sasha’ (1845-94), whose
elder brother, Grand Duke Tsesarevich Nicholas Alexandrovich ‘Nixa’ (1843—65)
was Heir Apparent to the Tsar of Russia, Alexander II (R. 1855-81).

Q/‘
g

Alexandra, Princess of Wales conceived a child that was to become King /& &
George V of England (b. 3 June 1865), but the father was not from , o8
England, and the child was conceived in Denmark.
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The Danish Alexandra, Princess of Wales conceived 26-30 September 1864 at her
younger sister’s formal engagement betrothal to the first in line to the Russian Throne,
Grand Duke Tsesarevich Nicholas Alexandrovich ‘Nixa’ in Denmark, six (6) miles north
of Copenhagen, at Bernstorff Palace.

A Black Moon month has Two New Moons in the same month. “September 1864 was a
Black Moon month, and this made it ideal to conceive a Monarch.

Heir to the Russian throne, Grand Duke Tsesarevich ‘Nixa’, had fallen in love with
photographs of Princess Maria ‘Dagmar’ Feodorovna of Denmark. He visited Copenhagen
in August 1864, then wrote to his mother, Empress Maria Alexandrovna (40), on 24 August
1864, “Dagmar was more beautiful than I had imagined™.

Grand Duke Tsesarevich ‘Nixa’ proposed to Dagmar on his 21st birthday, on 20 September
1864 in the Bernstorftf Palace Gardens.'

This was quickly followed by a formal betrothal that brought her sister, Alexandra, Princess
of Wales (19) together with his brother, Tsesarevich *Sasha’ Alexander of Russia (20) as
‘sister to the fiancée bride’ and ‘brother to the fiancé groom’. Both were currently from
out of town, both were familiar with the surroundings, and each other, since their families
were often photographed holidaying together in Denmark.

The familiar ‘sister to the fiancée bride” and “brother to the fiancé groom’ were given a
time frame from 20-30 September 1864 to conceive under the Black Moon Month, but
first they had to get rid of Bertie, Prince of Wales — later King Edward VII — so the Ship’s
Record would later confirm that King George V of England was born illegitimate.

Nixa’s 20 September 1864 proposal was quickly followed by formal betrothal, which was
quickly followed by a conception (26-30 September 1864). However it was not the fiancé
or fiancée who conceived, but their respective brother and sister.

‘Tsesarevich Alexander of Russia’ sired an illegitimate child with *Alexandra, Princess
of Wales™, becoming pregnant with the future King George V of England (R. 1910-36).

The newly engaged Grand Duke Tsesarevich “Nixa® Nicholas then left Denmark by paddle
steamer for Genoa, Italy and Nice in the south of France, and it was “During a trip to Italy
at the end of 1864, that Nicholas contracted what was wrongly diagnosed as rheumatism,
but actually turned out to be tuberculosis.”™ While Nixa was sleeping on the Royal Yacht
Alexandria, a Tuberculosis-laden cloth was wafted over him.

There were many Royal deaths in that period, by Medically Assisted Death M.A.D. :
Prince Fernando of Portugal (15) died on 6 November 1861;

his brother King Pedro V of Portugal (R. 1853—61) on 11 November 1861 aged 24;

their brother Heir Presumptive Prince John of Portugal (19) died on 27 December 1861 ...
all killed by ‘Cholera or Typhoid’. In the middle of this ...

Prince consort Albert died of ‘Pneumonia’ on 14 December 1861 (Q. Victoria’s husband).

These four killings by ‘Cholera or Typhoid’ and ‘Pneumonia’ within 51 days in 1861
were all Medically Assisted Deaths, and Tsesarevich ‘Nixa’s 1864—65 Tuberculosis was a
continuation, rendering five (5) M.A.D. killings.

! ‘Empress Maria Fyodorovna’, Premier site for Russian Culture, last sentence summarised.
? Ibid.

S

Joseph Gregory Hallett declares King George V illegitimate

Russian Grand Duke Royal Runt Nicholas ‘Nixa’ (21) was engaged
to Princess Maria Feodorovna ‘Dagmar’ of Denmark (16) from
20 September 1864 to his death on 24 April 1865. His younger
brother then married her and became Tsar Alexander Ill (R. 1881-94).
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Grand Duke Tsesarevich ‘Nixa’ contracted Tuberculosis on his outward journey from
Denmark to Italy in October 1864. Since Grand Duke Nicholas (21) was the “Royal
Runt” of the family, and both the elder Danish and Russian Royal Family were more keen
on the much stronger Tsesarevich Alexander (20), there seems to have been an agreement
for action and silence.

Tsesarevich Alexander (later Tsar Alexander III) and their father Tsar Alexander II had the
strongest motivations. This was confirmed by their later actions ...

After Tuberculosis was wafted over and contracted by Nixa in October 1864, it was misdiag-
nosed as ‘Rheumatism’ which made any treatment useless. The results of Tuberculosis
Meningitis were typically disfiguring, placing Nixa at least outside Kingship, if not dead.

Six months later, Grand Duke Nicholas’ health suddenly deteriorated and he died on 24
April 1865.

Their father, Tsar Alexander I1 (46) travelled from St Petersburg to “Dijon” (or ‘Digne’) in
France to see his son, Nixa. His wife, Empress Maria Alexandrovna (40) was there with
Nixa’s brother, Tsesarevich Alexander (20), whom the fiancée Princess Dagmar considered
to be Nixa’s only friend — typical of a Runt. Nixa’'s younger brothers were also reportedly
there, with his younger sister unconfirmed.’

Fiancée Princess Dagmar (17) and her mother, Louise, Queen consort of Denmark (37)
and brother Prince Frederick (21) then hurried to Nice, and from there to “Dijon™ (but
probably “Digne”) arriving on 22 April 1865. Dagmar was allowed to see her fiancée,
Grand Duke Tsesarevich ‘Nixa’ Nicholas, on 23 April 1865. Nixa died the following day
frorr> purposeful misdiagnosis, at the age of 21.*

*. Tsesarevich Alexander then proposed to the grieving Princess Dagmar as soon as his

brother Nicholas was dead, and over the body. This was a bit of a faux pas as it showed
planning and motivation. This was backed up by Tsesarevich Alexander’s Russian parents
who made the same request a few days later, and again by pestering letters.

It was the fiancée widow Dagmar’s mother, Louise, Queen consort of Denmark, who
slowed things down pleading to “observe a year of mourning”.

Seven (7) months after Nixa’s engagement, and the pregnancy of his future sister-in-law,
Alexandra, Princess of Wales (19), to his younger brother Tsesarevich Alexander (20),
with Nixa’s illness and cause of death planned, misdiagnosed, then obfuscated, and the
location of his death uncertain, no questions were asked as to who caused the death, who
profited, or the reasons and motivations behind it.

Nixa either died in Italy, or in France, Nice, Provence-Alpes-Cote d’Azur, or Digne, Cote
d’Azur; or Dijon, Cote-d’Or.

3 The dying Nixa’s younger siblings were Grand Duke Vladimir Alexandrovich who had just celebrated
his 18th birthday on 22 April 1865, two days prior to Nixa’s death; G.D. Alexei Alexandrovich (15), G.D.
Maria Alexandrovna (11), G.D. Sergei Alexandrovich (7), and Grand Duke Paul Alexandrovich (4). G.D.
Alexandra had died in 1849 aged 6.

* ‘Empress Maria Fyodorovna’, Biographies, Premier site for Russian Culture, paraphrased.

—
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Grand Duke Tsesarevich ‘Nixa’ Nicholas’ Illness and Death

Like his mother, Grand Duke Tsesarevich ‘Nixa’ Nicholas had weak lungs, which provided
sufficient reason to send him south for winter. Tuberculosis was an ideal disease for him
to ‘acquire’ as it was ‘of the lungs’. All the doctors had to do was misdiagnose Nixa’s
condition as something less harmful, like Rheumatism, then Bronchitis, each analysis
acknowledging some symptoms and denying others, causing the required delay, as
recovery required immediate attention.

Empress Maria Fyodorovna: “During a trip to Italy at the end of 1864, Nicholas contracted
what was wrongly diagnosed as Rheumatism, but actually turned out to be Tuberculosis.”

In Italy, Nixa developed back pain, a stiff neck, and sensitivity to noise and light, so
they headed for clear weather and high hills, his whereabouts obfuscated as: Nice; or in
the 170 km of hills between Nice and Marseille; or in “Digne”, “Provence-Alpes-Cote
d’Azur” (150 km inland NW by road & train); or in “Dijon” the capital of “Cdte-d’Or” in
the Burgundy region (650 km inland NW by road & train).

There were also different accounts of the cause of his death including Rheumatism,
Bronchitis, Meningitis, Viral Meningitis, Cerebrospinal Meningitis, Bacterial Meningitis,
standard Tuberculosis, and Tuberculosis Meningitis ... all of which postponed the real
treatment, being rest and extract of Willow bark or Spiraea shrub — both ‘Aspirin’.

Tuberculosis (“Consumption”) caused a quarter of the deaths in Europe in the 1860s. The
lungs were attacked resulting in coughing, sneezing and spitting with blood-tinged sputum(
enveloping the central nervous system, resulting in fever, headache, confusion, then coma.
[f untreated, the various strains of mycobacteria had a kill rate over 50 %.

Tuberculosis is treated with simple Aspirin, which reduces complications and extends
life. Aspirin was available as the extract of Willow bark and the common Spiraea shrub of
the family Rosaceae which grew locally in temperate areas of the Northern Hemisphere
(80—100 species) including France. Aspirin became available as the pill ‘Meadowsweet’
too late in 1898.

Tuberculosis was identified as a single disease in the 1820s and named “Tuberculosis”
in 1839, then as “TB”, with the active bacillus characterised in 1882, then identified as
contagious in the 1880s, with the first treatment available in 1906. A cure was realised in
1946 with the antibiotic ‘streptomycin’.

Rheumatism was a ‘Victorian blame-all’ for 200 different conditions, mainly arthritis,
characterised by chronic intermittent pain mainly in the back, neck and joints, but no
sensitivity to noise and light. Rheumatism was treated with warm clear weather in the
hills, and herbs, so they headed for the hills in the south of France, which took several
days and caused several days delay. ‘Rheumatism’ is no longer recognised as a disorder.

Bronchitis usually develops out of the common cold. It is an inflammation of the mucous
membranes of the throat and lungs, resulting in a rough cough that produces sputum.
Acute Bronchitis is caused by a virus (90 % of cases) or bacteria (10 %) with a rapid onset
and lasts less than three weeks resulting in a sore throat, short breath, fatigue, runny nose,
nasal congestion, low-grade fever, pleurisy, and the production of sputum. It usually
resolves quickly, even without treatment. Chronic Bronchitis persists for three months
or more, over at least two years, resulting in a rough cough that produces yellow/green

sputum with specks of blood — most commonly caused by air pollution and cigarettes. .-
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Meningitis has symptoms which can develop in any order, not all the symptoms may
occur, and it can be difficult to distinguish from less serious infections. Nixa could seem
perfectly well, then extremely ill within hours. Symptoms include stiff neck, aching
muscles and joints, aversion to bright lights, severe headache, drowsy, fever, stomach
pain, vomiting, diarrhea, and cold hands and feet. Meningitis is an inflammation of the
protective membranes covering the brain and spinal cord with a chance that the blood-brain
barrier can be crossed. Meningitis is considered a medical emergency.

Viral Meningitis is the most common, treated with rest and painkillers like Willow bark/
Spiraea shrub (Aspirin). There is still no vaccine against most viral meningitis and
antibiotics don’t help.

Cerebrospinal Meningitis is an inflammation of the lining of the brain and spinal cord,
often resulting in blood poisoning — septicemia.

Bacterial meningitis is less common, but can progress very rapidly from a headache, fever
and drowsiness, into deep coma. The bacteria causing bacterial meningitis are very
common, usually harmless, and found naturally in the nose and throat of young adults.
They can be spread through prolonged close contact, coughing, sneezing or kissing, where
the germs overwhelm the body’s immune system, causing septicemia, and the blood no
longer circulating, resulting in shock and dehydration.

Meningococcal group B bacteria requires immediate blood tests seeking the ‘bacteria
causing the infection’ and the ‘markers for inflammation’. There is still no safe effective
vaccine against Meningococcal B.

Tuberculosis Meningitis is an infection of the membranes, which envelops the central
nervous system (meninges) and is the most common form of central nervous system
tuberculosis. The symptoms are fever and headaches, with an 80 % chance of a stiff neck
and intolerance of bright light (called ‘Meningism’). This is followed by confusion, then
coma, then death.

Infection begins in the lungs and spreads to the central nervous system with the inflamma-
tion concentrated towards the base of the brain and 25 % crossing the blood—brain barrier.
These symptoms mimic those of space-occupying lesions.

The diagnosis of Tuberculosis meningitis is still very complicated and treatment has to
begin before the results are known, which takes two weeks today. Patients are treated on
the basis of suspicion only as over half of TB meningitis cannot be confirmed microbio-
logically. Extract of Willow bark/Spiraea (Aspirin) reduces complications such as brain
tissue damage and improves the chance of survival.

At the time, 1864/65, treatment for infections like Meningitis, were still based on medic-
inal folklore prescribed over 2,000 years prior. These often included mold extracts and
plant materials. With misdiagnosis, therapeutics can become antagonistic, so the doctors
tended towards caution rather than he death of a royal — regicide. Peanut mold, for
instance, could be used as a deathly poison.

The modern treatment is intravenous fluids straight to the intestine, oxygen and ‘Antibi-
osis’ which weren’t characterised until 1877. They were renamed ‘Antibiotics’ in 1942.
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The Death Scenario

Nixa was given some form of contagious Tuberculosis, wafting it over his bed while he slept
on his outward journey from Denmark to Italy. Symptoms arose and these were misdiag-
nosed as ‘Rheumatism’ and ‘Bronchitis’, or ‘simple Tuberculosis’ — non-life threatening.

The diagnosis of Rheumatism — a Victoria blame-all — resulted in delay, taking a carriage
ride from Italy to the south of France, which was not ‘rest’, then into the hills where
conflicting ‘sickness location’ reports indicate purposeful obfuscation for M.A.D.

This was followed by ignoring some symptoms and watching the illness, misdiagnosed
as Rheumatism, Bronchitis, progressed into fully flared ‘Tuberculosis Meningitis’
by acknowledging the back pain and stiff neck and treating it, and acknowledging the
sensitivity to noise and light, but not treating it. Rather this was not mentioned, and the
doctors pulled the curtains and moved around Nixa quietly.

When the traditional symptoms of simple tuberculosis didn’t emerge — coughing, sneezing
and spitting with blood-tinged sputum — it was recorded that it couldn’t be any form of
Tuberculosis.

When the symptoms of Tuberculosis Meningitis emerged with ‘severe headache, stiff
neck and aversion to bright lights and noise, and/or cold hands and feet, aching muscles
and joints, stomach pain, vomiting, diarrhea, fever, drowsy or unconscious’, the extra
symptoms were attributed back to Rheumatism — including myositis, muscle inflammation
causing pain, tenderness, and spasm — and a hot compress on the forehead ... then it’s jus(t
a short wait until Nixa becomes extremely ill and there’s no saving him.

Nixa had ‘Tuberculosis Meningitis’ which had to be treated immediately and without delay,
beginning with extract of Willow bark/Spiraea (Aspirin). This is especially the case with a
Royal, and especially a Royal firstborn son. Anything else was borderline Regicide. With
all their doctors, when a young adult Royal Runt dies of a misdiagnosed condition, there
is a high probability it was M.A.D. Regicide — ‘Medically Assisted Death’.

Viral, Cerebrospinal, Bacterial and Tuberculosis Meningitis can cause learning impairment,
behavioural problems, epilepsy, restricted movement and coordination, deafness, blindness,
scarred skin, damaged bones and joints, kidney failure, loss of limbs, and death. If any
of these conditions occurred and pretty boy Nixa was malformed beyond acceptable for
a Tsar, his doctors could well have been required to turn the ‘therapeutics’ over towards
‘antagonistics’ causing death at the time requested — the day after Nixa’s fiancée arrived.

Once Princess Dagmar had visited Grand Duke Tsesarevich Nicholas, his Aspirin could
have been exchanged for a placebo and his claimed ‘therapeutics exchanged for known
antagonistics, as they were.

The typical method was concentrated snuff — cocaine with an increased amount of heroin
added. Today, morphine is used. This would explain why Nixa died the day after his fiancée
Princess Dagmar (17) and her mother, Louise, Queen consort of Denmark (37) arrived at
his bedside. It also confirmed his identity before death, but in an undisclosed location.

Grand Duke Tsesarevich Nicholas Alexandrovich ‘Nixa’s death is officially recorded as
‘Cerebrospinal Meningitis’, but I prefer the cause, ‘Tuberculosis Meningitis’.



—
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Death of Grand Duke Nicholas preceded by Tsesarevich Alexander siring George V
The death and the illegitimate birth were to have huge consequences
all the way to the last bombing raids of World War Two.

Tsesarevich ‘Nixa’ Nicholas was the “Royal Runt” who had to be replaced, and Tsesarevich
‘Sasha’ Alexander had to prove he wasn’t a Royal Runt by getting Princess Alexandra
pregnant. Marrying Alexandra’s sister would prove his necessary ruthlessness. Nixa on
the other hand, was the ‘identified Royal Runt’ too soft to rule, and would render Russia
a laughing stock.

The designed outcome contained the promise of Russian and Danish Royal political influence
over Britain, ultimately resulting in the illegitimate King George V (R. 1910-36) secretly
evacuating the Romanov Royal Family out of Russia in 1917/18, with Windsor Castle
as the base of operations, and a very bad doppelginger Romanov Family executed ...
“very bad” in that some Romanov remains were made up of three different bodies. They
were then positively identified using Prince Philip’s DNA, but Prince Philip had sphere of
influence over the DNA testing, and the most to gain from covering this story up.

The real history of the real Romanov Family escape was meant to be discovered soon
after the doppelgénger Romanov remains were exhumed. As a result, the Russian
Orthodox Church has refused to confirm the remains as ‘real’. Even amongst scientists

. the debate continues, largely motivated by continuation of funding. This has resulted in

debate without integrity, in which the real Romanov Royal Family escaped to the center
of Russia, the center of Ireland, Spain, Yugoslavia, the south of France, and Australia,

. with the assistance of their brother and uncle, King George V of Great Britain and Ireland.

Recent contacts have expanded on these locations, to be published elsewhere.

Conveniently, the Runt Heir, Grand Duke Tsesarevich ‘Nixa’Nicholas died of Rheumatism,
Bronchitis, Meningitis, Viral Meningitis, Cerebrospinal Meningitis, Bacterial Meningitis,
Tuberculosis, or Tuberculosis Meningitis on 24 April 1865 (N.S.) or 12 April 1865 (O.S.)
... but was finally killed with cocaine and heroin — concentrated snuff — in the various
locations of Nice; or in the 170 km of hills between Nice and Marseille; or in “Digne”,
“Provence-Alpes-Cote d’Azur” (150 km inland NW by road & train); or in “Dijon” the
capital of “Céte-d’Or” in the Burgundy region (650 km inland NW by road & train).

Different historical sources give five (5) different causes of death; The New-York Times
reported on July 11, 1865 “an attack of bronchitis (some sources quote meningitis)” ... in
five (5) different locations ... so “55” meaning ‘occult secret’.

Denmark changed to the New Style Gregorian Calendar in 1700, England in 1752, Sweden
in 1753, and Russia on 14 February 1918, but the Russian Orthodox Church still follows
the Old Style Julian Calendar. In the 1800s, this was a 12-day difference.

The Russian Grand Duke Nixa’s death was ‘convenient’ as it was just 70 days before King
George V of England was born.

In 1864, the Russian Royal Family had two yachts operating, the small side-wheeled
paddle steamer Alexandria (1851-1906) designed entirely for speed and service; and the
twin-paddle steamer Standart (1857-92) built for Nixa’s father, Emperor Alexander II.

Sy
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I'sesarevich ‘Sasha’ Alexander (20) had sired a British Royal Prince and caused the death
of his ‘friend’ and elder brother Tsesarevich ‘Nixa’ Nicholas (21), rendering Sasha the
future Tsar Alexander III of Russia (R. 1881-94).

There was plenty of motivation for Sasha to remove his sensitive weak-lunged elder
“Royal Runt” brother Nixa before Nixa took the Throne and his physical condition and
soft-touch weakened all of Russia. Such a scenario also had complicity from their father,
I'sar Alexander II (R. 1855—81). This has resulted in a complicity of silence to this day and
has resulted in a pact of silence between Russia and Denmark, which Germany exploited.

The younger sister of Alexandra, Princess of Wales (19), Princess Maria Feodorovna
‘Dagmar’ of Denmark (16—17) was engaged to Grand Duke ‘Nixa’ Nicholas (21) from 20
September 1864 to his death on 24 April 1865.

According to ‘historical records’, while terminally ill from Tuberculosis Meningitis,
passed off as Rheumatism, followed by an attack of Bronchitis, Nixa’s dying wish was his
fiancée of seven (7) months, Princess Dagmar (17) should marry his younger brother and
only friend Tsesarevich Alexander (20).

IHowever, the scheming of this also came from Tsesarevich ‘Nixa’s parents — the Emperor
and Empress of Russia — in the days after his death, with the blame continually shifted
between the players, creating four or more versions of how Tsesarevich ‘Sash’ Alexander
(20) proposed to Princess Dagmar (17).

This put another layer of confusion on unraveling the scheme which gave the Russian
and Danish Royal Families influence over the British Royal family, and the future King. /
George V (R. 1910-36) about to be born 70 days after Nixa died.

It was as if they had advanced knowledge of the 1917 Russian Revolution and the
Communist takeover which would ultimately abolish their Romanov Monarchy on 15
March 1917, and for this, they would need an escape route, so they were breeding one.

Since nothing in politics happens by accident, and everything that happens at this level is
planned ... it is not out of the question that this was the case. It was known these events
were due to occur in half-a-century later (52 years) and to prepare for them, or these
events were retribution from the cuckolded King Edward VII, and engineered to occur in
George V’s reign.

Since Births, Deaths and Marriages are the modus operandi of Royal Families, it was
Births, Deaths and Marriages that were planned to engineer each other’s history.

The fiancée-widow “Princess Dagmar accompanied Nicholas’ grieving parents, the Emperor
and Empress of Russia, to the Battenberg’s Heiligenberg Castle in Hesse-Darmstadt,
where they spent several days together at the end of April 1865. This was where the idea
was first [third] muted of the near widow, Princess Dagmar, marrying the new Heir to the
Russian throne, Nicholas’ brother Tsesarevich Alexander.”

5 ‘Empress Maria Fyodorovna’, Biographies, Premier site for Russian Culture.
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Heiligenberg Castle is 14 km south of Darmstadt on the ‘Conquering Occult’ Line of Destiny
with panoramic views of the Rhineland as far as the Palatinate. It was the Battenberg’s
Palace, and it was the Battenbergs who were their hosts entertaining them.

The Battenbergs were later recognised as the great extortionists under their 1917 name
“Mountbatten” ... including Lord Louis Mountbatten, who operated a near identical racket
for his nephew Prince Philip. All that is required is a death and an illegitimate birth.

There are now four versions of how Tsesarevich Alexander ‘Sasha’ (20) proposed to
Princess Dagmar (17), as:

1. Tsesarevich Nicholas’ dying wish;
2. Tsesarevich Alexander’s proposal over his elder brother’s body as soon as he’d died;

3. Plans of Emperor & Empress of Russia at Battenberg’s Heiligenberg Castle a few days
later;

4. Continual pestering letters from the Emperor and Empress of Russia to Princess Dagmar
as though, for them, it had to happen.

Prince Louis Battenberg (1854-1921) was ten (10) at the time of their visit. The Emperor
and Empress of Russia continued visiting the Battenbergs at Heiligenberg Castle until
1914, as themselves, their children, and their grandchildren.

Although the Battenberg & Mountbatten families were illegitimate, they held some sway
in their Heiligenberg Castle at it was on the ‘Conquering Occult’ Line. These are Earth’s
\ Sec#et Lines of Destiny, which are proven to have held sway over Europe, manifesting
*. eight (8) Kaisers =~ Tsar, Caesar, Emperor, King.

The Battenbergs were an illegitimate branch of the German Royal Family, and survived
with Prince Louis Battenberg emigrating to England soon after. He was then admitted by
the Board of Admiralty without a medical certificate. contrary to regulations, and joined
the British Royal Navy on 3 October 1868, aged 14, by enlisting as a naval cadet on

Nelson’s old flagship, HMS Victory, permanently moored in Portsmouth across the water
from the Isle of Wight.

This immediately made Prince Louis Battenberg a naturalised British subject with unlimited
shore leave access to Osborne House, where Queen Victoria lived.

Queen Victoria rarely visited London, and came up with every excuse not to visit, including
hiring crisis actors to make lame assassination attempts whenever she turned up.

Prince Louis Battenberg then teamed up with his son, Lord Louis Mountbatten. In the 1953
Disney movie ‘Peter Pan’, Prince Louis Battenberg and his son, Lord Louis Mountbatten
are represented as ‘Twins in Raccoon suits’ — as both ‘racketeers & raconteurs’.

Inviting Prince Louis Battenberg to England was to prove one of the single biggest disasters
for the illegitimate side of the British Royal family, causing the incumbent Flat Lie British
Royal family to unravel each successive de-generation.

It was, however, to prove Her Majesty’s Victory for her firstborn and only legitimate son,
Prince Marcos Manoel, who became King John II of the United Kingdom (1869-1910).

S
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That’s what you get with a pair of Racketeering Raconteurs, especially when they’re an
illegitimate branch of a foreign Royal family specialising in extortion and sexual compromise.
The fact that Battenberg was raised on the ‘Conquering Occult Line’ added another subconscious
compulsion to the mix, and bore influence through history accordingly.

The Battenberg/Mountbatten family extortion of the British Royal family began with:
I. King Edward VII of England was not the firstborn son, and was born bigamously and
illegitimate, and therefore three times an illegitimate King of England (R. 1901-10);

(S

The already married Alexandra, Princess of Wales (Danish) copulated with Tsesarev-
ich Alexander ‘Sasha’ of Russia, and conceived the British Prince George, who later
became King George V of the United Kingdom (R. 1910-36);

3. King Edward VII of England did not sire King George V of England (illegitimate);

4. King Edward VII’s eldest son was Prince Eddy, whose death was faked on 14 January
1892, with rocks in his coffin. Prince Eddy was replaced by his younger brother, the
illegitimate Russian-Danish son who became King George V of the United Kingdom.

Battenberg/Mountbatten extortion of the Russian and Danish Royal Families began with:

Ist: Emperor Alexander II of Russia and his second-born son’s Regicide of the ‘Royal
Runt’ Grand Duke ‘Nixa’ Nicholas (21) on 24 April 1865; and

2nd: The Russian Grand Duke Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander’s proposal to the Danish
Princess Maria Feodorovna ‘Dagmar’ of Denmark (17) over the body of their brother
and fiancée, the Royal Runt Grand Duke ‘Nixa’ Nicholas (21) on 24 April 1865; <

3rd: Immediately followed by debriefings and other proposals by the Russian Royal Family /
to the Danish Princess Maria Feodorovna ‘Dagmar’ of Denmark (17) in Battenberg’s
Heiligenberg Castle ... which was a center of sexually based extortion in Europe.

This placed the illegitimate German Royal Prince Louis Battenberg (1854-1921) and his
son Lord Louis Battenberg / Mountbatten (1900-79) at the forefront of British, Russian and
Danish Royal family affairs, and as the leading racketeer & raconteur extortionists.

Information regarding illegitimacy of the future King George V was known by the Danish,
Russian and German Royal Families, but hidden by the British Royal family.

This was to prove a huge influence over territories, and wars over territories, from the
concurrent Schleswig-Holstein Question Wars (1848—50 & 1 February—30 October 1864)
... to WWII (1939-45), followed by the Cold War, and Queen Elizabeth II signing over the
United Kingdom to the European Union on 1 January 1973, and the non-resolution of this
causing British Prime Ministers to continually resign amidst snap elections, including 2019.

“After Dagmar returned to Denmark in 1865, the Emperor and Empress of Russia continued
to support the idea of her engagement to their new eldest surviving son and Heir ... Louise,
Queen consort of Denmark then suggested they all wait until the official year of mourning
has come to an end, and ‘Who can say now whether, by that time, there will not be a
change in Sasha’s feelings, which came to him in the first moments of pain and anguish ...
Let him tell her his decision himself”.”®

® ‘Empress Maria Fyodorovna’, Biographies, Premier site for Russian Culture, paraphrased.
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Cover then had to be developed for Tsesarevich Alexander to distance himself from the
regicide by M.A.D. ... and it came in this form ... Over the next year (April 1865—66)
Tsesarevich Alexander (20/21) fell in love with one of his mother’s ladies-in-waiting,
Princess Maria Elimovna Mescherskaya (21/22).7

When the year of mourning ended on 24 April 1866, Tsesarevich Alexander refused point
blank to marry Princess Dagmar. His father Emperor Alexander II explained that it was
his duty, and this came before personal feelings.

Princess Maria Mescherskaya (22) was then introduced to the Russian industrialist, Count
Pavel Pavlovich Demidov (27), the 2nd Prince of San Donato. They moved to Vienna and
married soon after on 1 June 1867. Princess Maria then gave birth to a son in Vienna, and
died two days later on 8 August 1868.

During this arrangement, Emperor Alexander II directed and ordered his son Tsesarevich
Alexander embark to Denmark on his personal Royal Yacht Standart (1857-92) and propose
to Princess Dagmar. The Standart was a 230-foot 895-ton twin-paddle steamer that could
do 6 knots in calm fresh water, but through the Gulf of Finland and the Baltic Sea, it
averaged 3.25 knots and took 9 days to complete the 800-mile journey.

Obviously Emperor Alexander I1 wanted his son to put on his best foot forward, so the new

Grand Duke Alexander arrived to Denmark on the Standart in June 1866, and proposed to
\ Dagmar the same month. Princess Dagmar then left Denmark with Sasha on 22 September
) for the “Russian Versailles”, Peterhof Palace in St Petersburg.

\, Eigh[teen (18'2) months after Grand Duke Nicholas died, the new Grand Duke Alexander
married his new fiancée, Princess Dagmar on 9 November 1866, at St. Petersburg.

Neither of Princess Dagmar’s parents attended the wedding, citing financial and domestic
reasons. Since there were many photos of the two Royal Family’s relaxing at each other’s
residences, this was out of order. It was more likely King Christian IX of Denmark and
his Queen knew their new Russian relatives had Regicided their son-in-law to be, Grand
Duke Nicholas, albeit ‘Nixa the Runt’.

Only Dagmar’s brother Prince Frederick of Denmark attended with a letter from their
mother saying: “Difficult moments await you, and you will think them horrible ... give
yourself up to the will of your husband in everything and do not protest even at the
most unimaginable things, but convince yourself that such is the will of God. You will
experience physical tortures ...

The second-in-line to the Russian throne was now first-in-line. Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander
had also sired the second-in-line to the British Throne, who would become first-in-line to
the British Throne after the Russian-Danish instigated Jack the Ripper murders in 1888,
followed by the death of Prince Eddy faked 1892, then moved to Glamis Castle.

The new Russian Heir, Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander, had married his older brother’s
fiancée, Princess Dagmar, the sister of Alexandra, Princess of Wales, mother of his child.

7 Princess Maria Elimovna Meshcherskaya (28 February 1844—8 August 1868).
8 ‘Empress Maria F yodorovna’, Biographies, Premier site for Russian Culture, paraphrased.

=
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The second-in-line to the British Throne would now have to become first-in-line to the
British Throne, and for that, Prince Eddy had to die, or have his death faked, which is
exactly what happened in January 1892.

It was a Royal Mafia operation, and those operational in it were only told enough of the
story to motivate them. Few had the overall picture ...

In full Mafia fashion, Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander had sired a child with the enemy,
killed a family member, married the fiancée-widow, taken the Crown, and watched his son
take the competition’s Crown. It was a perfect hit — a Tactical Exercise Without Troops —
a TEWT.

I.ike most Mafia and Royal exercises, it began and ended in the bedroom with ‘Deaths,
Marriages and Births’, which the Royals advertise as “Births, Deaths and Marriages”.

The Danish had married into the British Throne and bred with the Russians, thus breeding
the Germans out of the British Throne altogether. This was Alexandra, Princess of Wales’
curse and wish fulfilled!

This was beginning to look like a Danish-Russian coup over the British Throne by breeding,
murder, faked death, compromise and extortion, and indeed it was.

T'his then gives credence to the Danish and Russians setting up the Jack the Ripper murders
to remove Prince Eddy, as per Walter Sickert’s belief ... and it was just such a coup.

So now we should firm up the details for the registered absence of Bertie, Prince of Wales
later King Edward VII (R. 1901-10) during the time his wife, Alexandra, Princess o
Wales conceived Prince George — later King George V of the United Kingdom of Great )
Britain and all Ireland. ) )

The Black Moon month for Conceiving a King

I'or those in the know about conceiving kings, ‘the Black Moon conception of a Monarch’
is very important to the Wiccans as well as the Danish, Swedish and Russian Royalty. It
is part of their Myth and Legend — part of their King-making.

‘Black Moon months’ have two New Moons in the same Calendar month, and are rare, but
in September 1864 there was a New Moon at 6:08 a.m. GMT on Thursday 1 September,
and a second New Moon at 10:43 p.m. GMT on Friday 30 September 1864 — a Black
Moon Month.

This was the same under Sea Time (Admiralty) and the Train times.

The same in local Copenhagen Land Time (CLT) was 50 minutes later from 6:58 a.m. CLT
on Thursday 1 September, to 11:34 p.m. CLT on Friday 30 September 1864.

Greenwich Mean Time or GMT was discussed in 1840, but not certified until 1884 when
Greenwich got the green light to become 0°0°0”E Longitude (E-W).

Copenhagen didn’t align itself to GMT+1 until 1 January 1894.

Greenwich is located at 51°28°45”N, 0°0°0”E. Copenhagen is located at 55°40°34”N,
12°34°6”E. Copenhagen is 4° further North and 12° further East.
12°/360° = 0.033 x 1,560 minutes in a day = 52 minutes difference.



14 Joseph Gregory Hallett declares King George V illegitimate

Bernstorff Palace was only 5 miles NNE of Copenhagen so the difference is negligible —
0°4’35”N, 0°0’1”E.
On 15 September 1864, the Full Moon in Greenwich was at 9:09 p.m. and in Copenhagen

at exactly 10:00 p.m. The difference of 51 minutes accounted for the Latitude (+54 minutes)
and the Longitude (- 3 minutes).

With a choice of 50, 51 or 52 minutes, the Danish, at the time, had adjusted their clocks
51 minutes ahead, so that their sunrises and sunsets occurred at exactly the same time as
over London.

To the Russians, Scandinavians and Wiccans, any magic worked during this period of a
Black Moon month is deemed to be especially powerful. The Russian Monarchies have
a similar outlook — that this was a time to conceive ‘a King’, and will look preferentially
to a King conceived during a Black Moon. A Russian Prince confirmed this to Joseph
Gregory Hallett.

If a younger brother is conceived in a Black Moon month, some will attempt to depose

the elder brother, especially if he is the ‘Royal Runt’, as was the case here. Since the

Russian Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander had sired a child in a Black Moon month, it was

only natural, as ‘Father of a future Black Moon King’, to depose his elder brother, Grand

Duke Nicholas ‘Nixa”in April 1865 . even disregarding, or including, that the child sired
) was a British Sovereign.

Carr;/ing this further ... the Russians assisted in deposing Britain’s eldest Heir son, Prince
Eddg' (1885-92) in favour of the Black Moon-conceived Prince George, and continued
that assistance making him King George V of the United Kingdom, despite Prince Eddy
surviving his ‘death’, and their official father, Bertie, Prince of Wales/King Edward VII
also known to be illegitimate.

It was Bertie, Prince of Wales illegitimacy that made this possible, and brought all the
parties into a cohesive collusion, which included the British Navy and escort tender Frigates,
; and their records.

If we look to their futures, the lives of the entire Russian Monarchies were at stake.

(R. 1910-36) who aided the escape of “his half-brother’s Romanov Family” out of Russia
in 1917/18 to central Russia, the center of Ireland, and to Spain, Yugoslavia, the south
of France, and Australia. This was covered up by King George V officially doing the
opposite and refusing them, but running the pro-Romanov operation from Windsor Castle.

' This scenario turned favourable for the Russian Royal Wiccans, as it was King George V
(‘

Russia did not have a Black Moon month in 1864 since it was still on the Old Style Julian
Calendar, but it did exist in Denmark and Sweden, so the engagement of Princess Dagmar
of Denmark dictated the location to conceive, and Wiccan Sweden was chosen as the
distraction for Bertie, Prince of Wales — typically ‘hunting, feasting and a concubine’.

In Denmark, the Black Moon month was from the morning of 1 September to the evening
of 30 September 1864.

In Denmark, the Black Moon month lasted between the two New moons, 6:58 a.m. Thursday
1 September to 11:34 p.m. to Friday 30 September 1864 Copenhagen Local Time (CLT)

=
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giving 29 days, 16 hours and 36 minutes to ‘Conceive a New King under the Black Moon’ 7
This is when things became hugely important for the Wiccan Royals.

The UK, Denmark and Sweden were all on the New Style Gregorian Calendar while
Russia was 12 days behind on the Old Style Julian Calendar. So the nine day (9) journey
on the Royal paddle steamer Standart or Alexandria from St Petersburg to Denmark,
would take the Romanovs twenty-one (21) days to arrive, and on their return journey, they
would arrive three (3) days before they left.

Because Russia was on the Old Style Julian Calendar, it did not have a Black Moon month.
That’s why the soirée-conception had to happen in Denmark. Sweden was an alternative,
but it wasn’t home soil, but it was perfect for Bertie, Prince of Wales’ chosen distraction
modus operandi. He just always wanted to be distracted and dedicated his life to it.

\ & o i 2y "¢
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? In Copenhagen Land Time (CLT), on Thursday 1 September 1864 the sun rose at 5:05 a.m.,,
the New moon rose 25 minutes later at 5:30 a.m. It was a New moon at 6:58 a.m. with only 0.2%
illumination, barely noticeable in the sky.

'The New moon set at 6:29 p.m. and the sun set 25 minutes later at 6:54 p.m.,,

then Civil Twilight carried on until 7:32 p.m.,

Nautical Twilight until 8:21 p.m. and Astronomical Twilight until 9:17 p.m.

On Thursday 15 September 1864 the sun rose at 5:32 a.m.

The Full moon rose at 5:46 p.m. in a huge orange ball, then the sun set 31 minutes later at 6:17
p.m. Twilight carried on until 6:54 p.m., 7:39 p.m. and 8:28 p.m. :

Then the moon became full at exactly 10:00 p.m. with 99.9% illumination.

It was a Hunter’s moon, a Harvest moon and a perfect day. 'The moon then set at 4:57 a.m.
and there was continuous twilight until the sun rose 35 minutes later at 5:32 a.m.

On Friday 30 September 1864 the New moon rose at 5:35 a.m. followed by sunrise

26 minutes later at 6:01 a.m. with 0.3 % illumination.

The New moon set at 5.10 p.m. and 28 minutes later the sun set at 5:38 p.m.

Twilight carried on until 6:14 p.m., 6:57 p.m. and 7:42 p.m.

‘The new moon was at 11:34 p.m. CLT.
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Removing Bertie, Prince of Wales out of Denmark

Historians describe Bertie, Prince of Wales’ typical day as “hunting, feasting, then spending
his evenings with a concubine™.'” So by complicit arrangement Bertie was occupied with
this, and at some point in the last ten (10) days of September 1864, Bertie, Prince of Wales
would be exited out of Denmark to Sweden to carry out his typical day in another location.
This occurred on 26 September 1864 and Bertie was away 24 days until 20 October 1864.

From Copenhagen it is 6 miles North to Bernstorff Palace. From Bernstorff Palace (formal
engagement betrothal) itis 17 miles NNW to Fredensborg Palace. From Fredensborg Palace
it is 10 miles WNW to Kronborg Castle (“Elsinore Castle” in Shakespeare’s ‘Hamlet’ /
Hallet) surrounded by moats and the Helsinger/Elsinore Harbour. From Copenhagen it
is 25 miles north to Kronborg. Kronborg Castle to Stockholm, Sweden is 465 miles NNE.

Fredensborg Palace was designed as a hunting lodge and pleasure palace in the middle of
the Ostrup Vang forest with hunting paths hewn out of the forest. From just outside the
front door you could shoot in seven directions, and by walking another 300 to 600 yards
you could shoot in sixty directions, so it was a desired location for ‘a hunting feasting and
pleasure hound’ like Bertie, Prince of Wales.

Despite being a hunting lodge, Fredensborg Palace was known as the ‘Palace of Peace’ and
‘Peace Hill’. It was where important events like formal engagement betrothals, weddings,
anniversaries and birthdays took place, but wasn’t used by Grand Duke Nicholas, perhaps
because he was the ‘Royal Runt’, and due to be killed off. Bernstorff Palace was used instead.

On Monday 26 September 1864, Bertie, Prince of Wales (23) boarded the Osborne at
Krorjborg Castle and paddle steamed off to Stockholm, Sweden doing 3 knots and jolly
(ignorant). He was to be away twenty-four (24) days, returning four (4) days late.

This left four (4) full days plus 4-14 hours (100-110 hours) to conceive under the Black
Moon, which ended at 6 minutes to midnight on Friday 30 September 1864.

This Black Moon magic had been drummed into the Russians and Scandinavians in
children’s fairytales and legends, especially amongst the Noble class. So these Nobles and
Royals purposefully arranged events to create “their own king” for “their own purpose”.

The sun was setting around 5:45 p.m. and the twilight carried on until the last light left
around 8:00 p.m.

Alexandra, Princess of Wales (19) conceived a child to Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander
(20) around 2:34 p.m. on Thursday 29 September 1864, with 33 hours to spare on the
Black Moon — 33 hours left to a complete New Moon and a completely New Monarch, and
Monarchy, albeit still Flat Lie Royal, but this time a Russian-Danish Lie heaped upon the
British Lie, with the British Royal family holding the shame, and therefore the Russians
and Danish holding the all-powerful ‘wild card’ — to be made King George V of the United
Kingdom of Great Britain and Ireland.

1. B. Priestley, The Edwardians: “He had a tremendous zest for pleasure”, p. 25.
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The British Royal Yachts and Escort

HMS Aurora had accompanied the Royal Yacht Osborne to and from Stockholm and
HMS Aurora’s Petty Officer James Palk Cutler recorded the slow journey, that HMY
Osborne took an extra four (4) days to return — nine (9) days rather than five (5) days. He
later became Lieut. Commander James Cutler.

The hidden agenda was that Bertie, Prince of Wales would not return to Denmark until
0.01 a.m. 19 October 1864, or later. This ensured, by ‘Ship’s Record’, that Bertie, Prince of
Wales was definitely not the siring father to his pregnant wife Alexandra, Princess of Wales.

The hidden agenda was the agenda of the Black Moon magic, run by the Russian, Danish
and Swedish Royals and Nobles, and thus, like ‘Hamlet’, a ‘King” was created for their
own purpose, by design, and for the demise of the British Royal family — illegitimate
from Bertie, Prince of Wales, Edward VII (22 January 1901) and his illegitimate non-son,
Gieorge V, 1910 to 1936. This meant no legitimate British Royals from 1901 to 1936.

[n 1864, two British Royal Yachts were operating, both paddle steamers — HMY Victoria
and Albert (Osborne) and the HMY Victoria and Albert 11.

T'he twin paddle steamer, HMY Victoria and Albert was launched on 25 April 1843. It was
owned and operated by the British Royal Navy as the first royal yacht powered by steam.
At 1,034 tons with a 430 hp engine and two guns, it made 20 voyages and was then scrapped
in 1868.

[t was replaced with the HMY Victoria and Albert II as the ‘Royal Yacht of the Sovereigr(

ol the United Kingdom’, launched on 16 January 1855, and owned and operated \by the
Royal Navy until 1900. It was a 360-foot 2,470-ton, 240-crew paddle steamer that'could’

make 15 knots in ideal conditions. She was scrapped in 1904.

When HMY Victoria and Albert was replaced by HMY Victoria and Albert I on 16 January
I855. HMY Victoria and Albert was renamed Oshorne — which added to the required
confusion as “Osborne House™ was Queen Victoria’s main residence on the Isle of Wight.
where she lived — not in London.

So from 16 January 1855-68, the Osborne was at the beck and call of the Prince and Princess
ol Wales, as it was in 1864.

IHistory-making ships and buildings are often destroyed after they have made that history,
and the Osborne was no exception. She was destroyed in 1868, three (3) years after the
Russo-Danish 29 September 1864 conception of the British King George V, and his birth
on 3 June 1865.

Since much of our Royal history is obfuscated to maintain them falsely in the position
ol ‘Royal Family’, it is best to get the travel plans from the escort tender vessels — the
I'rigates that supported the Royal Yachts.

HMS Aurora was a wooden screw steam powered Frigate builtin 1861. It sailed from Plymouth
on 17 December 1863 and two days later, anchored off Osborne House on the Isle of
Wight where Queen Victoria was in residence. HMS Aurora remained there for the two
winter months (19 December 1863-25 February 1864) then made its way to Portsmouth.

.
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Six months later, very early on the morning of 28 August 1864, HMS Aurora left Portsmouth
and took nine (9) days (averaging 3.5 knots) to sail 750 miles to the Kattegat — the sea
between Denmark and Sweden — arriving on 6 September 1864 where the HMS Aurora
rendezvoused with the Royal Yacht Osborne, which already had Bertie, Prince of Wales,
and Alexandra, Princess of Wales onboard.

HMS Aurora then acted as escort during a visit to Copenhagen, Denmark, six (6) miles
south of Bernstortf Palace, where, in two weeks time, Tsesarevich ‘Nixa’ Nicholas would
propose to Princess Dagmar, on Sunday 20 September 1864.

Six days later, to pick up Bertie, Prince of Wales from the Fredensborg pleasure Palace
and hunting lodge on Monday 26 September 1864, HMS Aurora and the Royal Yacht
Osborne moored in Helsingor Harbour and Bertie travelled 10 miles WNW to the coast to
Shakespeare’s Elsinore Castle (Helsingor). Both ships then left for Stockholm, Sweden
465 miles NNE ... to be away twenty-four (24) days.

The Royal Yacht Osborne and the tender HMS Aurora then left Stockholm on Tuesday 11
October 1864 and took nine (9) days at an average of 2 knots to travel the 465 mile return
journey.

The Danish, Swedish and Russians were playing the British, delaying Bertie, Prince of Wales’
return. Staff and crew of the Royal Yacht Oshorne and tender HMS Aurora were complicit.
They maintained a painfully slow journey to ensure that the short fat slow illegitimate
“insane” couchon Bertie, Prince of Wales could not possibly have sired the second child.
George V, and the Ship’s Record would confirm this with the Admiralty ... as it has.

/

If they had travelled at the usual 3.5 knots, it would have taken five (5) days, but they
would have arrived in a time frame in which Bertie, Prince of Wales could have sired
Prince George. So Bertie was away twenty-four (24) days — his return journey taking an
extra four (4) days, and he arrived at Elsinore Harbour on Thursday 20 October 1864 — a
day or two after the last possible time of conception.

Instigating the programme, Alexandra, Princess of Wales delayed seeing her husband Bertie,
a further day, and didn’t join him until Friday 21 October 1864. Alexandra was already
twenty-three (23) days pregnant. Not showing, Bertie’s suspicions were not raised.

That it turned out to be a boy can be planned with the male taking long walks and drams of
whiskey, with Tsesarevich ‘Sasha’ Alexander of Russia, soon to be Grand Duke, walking
the walk, drinking whiskey, and talking the talk with Alexandra, Princess of Wales who
was ready, willing and waiting.

The Royal Yacht Osborne and the tender HMS Aurora then left Denmark’s Elsinore and
spent the next nine (9) days sailing 750 miles, averaging 3.5 knots.

They arrived into Portsmouth on England’s south coast, on Saturday 29 October 1864."

Alexandra, Princess of Wales had now achieved her goal of conceiving a King of England
outside of UK Royalty, replacing the English-German with Russian — so it was now Danish.

' James Palk Cutler, Petty Officer / Gunner / Lieut. / Lieut. Commander Retired.
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Alexandra, Princess of Wales’ Pregnancies — King George V of England is Illegitimate
Alexandra, Princess of Wales had a history of premature births. Her first child, Prince Eddy,
was born nine (9) weeks premature. As an adult, Eddy still looked prematurely deformed.
The rest of Alexandra’s children were born four to six (4-6) weeks premature, but looked
far more normal than Prince Eddy, who was a bisexual dope smoker.

Alexandra’s pregnancy with Prince George lasted from Thursday 29 September 1864 to
Saturday 3 June 1865 (N.S.) being 35% weeks — 248 days instead of 280 days. This was
32 days short of a full 40-week term.

Prince George was born 4 weeks & 4 days early. This was typical for Alexandra, Princess
of Wales who was a very athletic horsewoman — whereas the Royal Society would say
‘a very athletic woman with the horses’ ... as spoken by Elizabeth II and Princess Anne.

[f Bertie, Prince of Wales had sired on Friday 21 October 1864, the future George V would
have been eight (8) weeks premature, but George V showed few signs of premature birth
deformity, unlike his elder brother Prince Eddy, who was born nine (9) weeks premature.
Rather, King George V looked like he had reached full term, or close to it.

Tracing back from ‘Birth to Conception’ dates are 40 weeks, or 280 days + 18 days, so
262-298 days. Bertie had to be sent away for longer than this, and was not allowed to
return until “after 18 October 1864”. In addition, Princess Alexandra delayed seeing her
husband Bertie for an additional day, 20-21 October 1864.

This placed the conception of King George V in the remaining period of the Black Moon,
Month (26-30 September 1864), in the period when Bertie, Prince of Wales was away in(
Sweden for 24 days from 26 September to 20 October 1864, and separate from his wife, |
Alexandra, Princess of Wales for that additional day. so apart 25 days from 26 September
(o 21 October 1864.

I'he end of the Black Moon Month was 11:34 p.m. on 30 September 1864 ... so +18
days was 11:34 p.m. 18 October 1864. Anything after this was a safety measure, and 21
October 1864 was three (3) days outside the time limit of Bertie, Prince of Wales siring
the future King George V.

The conception at 2:34 p.m. on Thursday 29 September 1864 and the Prince and Princess
of Wales meeting on twenty-five (25) days later Friday 21 October 1864, meant that Bertie,
Prince of Wales had returned 23 days after the central date of conception, and five (5) days
outside the limits of that conception.

Bertie, Prince of Wales/King Edward VII (R. 1901-10) could not have sired King George
V of the United Kingdom (R. 1910-36) who was thus confirmed illegitimate by ships
record. This illegitimacy was registered with the admiralty — which is international.

Alexandra, Princess of Wales gave birth on 3 June 1865 (N.S.) to the illegitimate 4’2 week
premature Prince George Frederick Ernest Albert. This was the future King George V,
whose biological father then murdered his elder brother to take the Throne of Russia, then
proposed to his fiancée-widow over his newly deceased elder brother’s still warm body.

King George V of the United Kingdom of Great Britain and Ireland was ‘Russian and Danish’,
which is why he looked so much like Tsar Nicholas II — they were half-brothers and full
cousins, and would swap uniforms, and be photographed together, with few picking up on
the double imposter scenario. See photo.
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Royal Excuses
Inhis 1992 Edward & Alexandra, Their Private & Public Lives, Richard Hough (1922-99)
offers the excuse that Alexandra, Princess of Wales lied about the dates she conceived, and

consequently the dates she was due ‘because she didn’t want Queen Victoria pestering her
about the birth’.

Richard Hough wrote ninety (90) books in his lifetime and was accredited with being an
historian who specialised in maritime history, yet he had joined the RAF from school, but
was stationed near Hollywood, USA.

Most of his books were children’s books, and not about maritime events, nor about Royalty.
Richard Hough was a British Air Force and Naval Intelligence Agent.
Most of these agents look nothing like it, and do nothing like it.

Intelligence calls this “cover” and “deep cover”, so when they’re called up, they appear
‘independent’.

It was as if Richard Hough was commissioned to write propaganda for the British Royal
Family, and indeed he was.

Hough also wrote under the pen name “Bruce Carter”. Being a children’s story writer,
Richard came across the Black Moon month in Russian and Scandinavian folklore fairytales.

Contrary to Richard Hough’s false claim attributing Alexandra, Princess of Wales “lied
about conception & due dates because she didn’t want Queen Victoria pestering her about
the birth” ... Queen Victoria hated babies, stated they were the ugliest of things, referred
to them as ‘frogs’, and only saw her nine (9) official children once they were three months
- old; then once every three months, and then briefly. Queen Victoria to Princess Vicky:

“I have no adoration for very little babies ... An ugly baby is a very nasty object

... and the prettiest is frightful when undressed ... Leopold ... is the ugliest ... I
think he is uglier than he ever was ... I never cared for you near as much as you
seem to about the baby; I care much more for the younger ones (poor Leopold
perhaps excepted) ... We used to constantly see you and Bertie in bed and bathed
—and we only see the younger ones — one in three months perhaps.”'?

Tsar Alexander III of Russia sired King George V of the United Kingdom of Great Britain
and Ireland.

Tsar Alexander III of Russia ruled Russia, 1881-94, and his son, King George V of the
United Kingdom ruled England, 1910-36.

King George V helped his half-brother and first cousin, Tsar Nicholas II get out of Russia.

12 Dearest Child: Letter between Queen Victoria and the Princess Royal [Vicky],

Previously Unpublished (16 March—14 May 1859) edited & © by Roger Fulford 1964, 1992, pp. 167-93. . 0
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